
Załącznik nr 6 

Sesja rady Dzielnicy Przymorze Wielkie w dniu 23 września 2020 

Opinie dotyczące wniosków dzielnicowych (Przymorze Wielkie) do Budżetu Obywatelskiego 

PDU/0001 Kotomania 

Glosowanie: za:0  przeciw:10 wstrzymane:0 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie jest przeciwna finansowania takich działań z budżetu Miasta. 
Wiemy jak ważna jest rola kotów w mieście, jednak uważamy, że opieka nad tymi zwierzętami 
powinna działać na zasadach wolontariatu i dobrowolnych wpłat mieszańców. 

PDU/0002 Bezpieczna ulica - bezpieczna dzielnica. Oświetlenie LED przejść dla pieszych bez 
sygnalizacji świetlnej na Przymorzu Wielkim. 

Glosowanie: za:9  przeciw:0 wstrzymane:1 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie pozytywnie ocenia ten projekt. Ma on na celu poprawę 
bezpieczeństwa na drogach naszej dzielnicy. 

PDU/0003 Modernizacja i doposażenie placów zabaw w urządzenia oraz częściowa wymiana 
ogrodzenia ETAP II  

Glosowanie: za:0  przeciw:10 wstrzymane:0 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie jest przeciwna finansowania tego typu projektów z budżetu Miasta. 
Dodatkowo uważamy, że inwestowanie na terenach oświatowych z funduszy Budżetu Obywatelskiego 
nie jest najlepszym rozwiązaniem. Ponadto przedstawiony jest bardzo wysoki koszt takiej inwestycji. 

PDU/0004 Ogrody kwiatowe i warzywne w dzielnicy. 

Glosowanie: za:1  przeciw:8 wstrzymane:1 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie jest przeciwna finansowania tego typu projektów z budżetu Miasta. 
Dodatkowo uważamy, że inwestowanie na terenach oświatowych z funduszy Budżetu Obywatelskiego 
nie jest najlepszym rozwiązaniem. Ponadto przedstawiony jest bardzo wysoki koszt takiej inwestycji. 

PDU/0005 Rodzinna Gra Terenowa Przymorze Wielkie - zabawa z mapą. 

Glosowanie: za: 0 przeciw:6 wstrzymane:4 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie jest przeciwna finansowania tego typu projektów z budżetu Miasta. 
Uważamy, że jest to komercyjna impreza, która powinna być finansowana ze środków organizatora. 

PDU/0006 Strefa Weekendowa - rozbudowa oraz zmiana organizacji strefy rekreacyjnej w Parku 
Reagana 

Glosowanie: za: 0 przeciw:6 wstrzymane:4 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie nie popiera tego projektu. Projekt bardzo chaotyczny, nie zawiera 
wielu potrzebnych danych jak np kto będzie ponosił koszty opróżniania śmietników. Park Reagana 
potrzebuje inwestycji w tereny rekreacyjne, jednak uważamy, że muszą one być spójne i wpisywać się 
w pomysł efektywnego zagospodarowania terenów Parku Reagana. Należałoby skoordynować 
wszystkie pomysły na projekty w tym parku tak aby się nie dublowały oraz aby spełniały swoją funkcję 
i zaspokajały potrzeby użytkowników parku w 100% 



PDU/0007 Lepsza komunikacja dla Kołobrzeskiej, Jelitkowskiego i Czarnego Dworu - pieszo i 
rowerem nad morze i na zakupy 

Glosowanie: za:  przeciw: wstrzymane:- rada projektu nie głosowała 

PDU/0008 PLAC ĆWICZEŃ STREET WORKOUT 

Glosowanie: za: 0 przeciw:9 wstrzymane:1 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie jest przeciwna finansowania tego typu projektów z budżetu Miasta. 
W naszym mieście i naszej dzielnicy jest wiele takich placów ćwiczeń, które nie cieszą się 
popularnością. Budowanie kolejnego, w naszej opinii nie jest potrzebne. Dodatkowo uważamy, że 
inwestowanie na terenach oświatowych z funduszy Budżetu Obywatelskiego nie jest najlepszym 
rozwiązaniem. 

PDU/0009 Plaże dostępne dla wszystkich - 3 kompozytowe podesty 

Glosowanie: za:  przeciw: wstrzymane:-rada projektu nie głosowała 

Plaża nie należy do miasta i nie można prowadzić tam inwestycji. 

PDU/0010 Brakujące przejście na Obrońców Wybrzeża 

Glosowanie: za:3  przeciw: 1 wstrzymane:6 

Rada jest podzielona w tym temacie. Nie potrafimy jednoznacznie opowiedzieć za lub przeciw. 

PDU/0011 Obrońców Wybrzeża - zielona aleja Przymorza 

Glosowanie: za: 11 przeciw:0 wstrzymane:0 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie popiera rozwój stref zielonych na terenie naszego miasta i dzielnicy. 

PDU/0012 Cykliczne warsztaty dla seniorów z dzielnicy Przymorze Wielkie rozwijające pamięć i 
koncentrację  

Glosowanie: za:0  przeciw:10 wstrzymane:1 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie jest przeciwna finansowania tego typu projektów z budżetu Miasta. 
Uważamy, że jest to projekt typowo komercyjny, za który powinni płacić sami uczestnicy. 

PDU/0013 Stwórzmy pole do disc golfa w Parku Reagana! 

Glosowanie: za:10  przeciw:0 wstrzymane:1 

Rada Dzielnicy Przymorze Wielkie popiera ten projekt, uważamy, że miejsce jest dobrze wybrane i 
wpisze się w koncepcję aktywnych terenów w Parku Reagana.  


